
 

Besluitenlijst 
 

Onderwerp Inspreken over thema’s raadsronde 

Datum  21-06-2016 

Portefeuillehouder Wethouder Van Grootheest 

Ambtenaar T. van der Linden 

Soort bijeenkomst Stadsronde 

Reden van aanbieding  Informatie 

Onderwerp Gelegenheid voor burgers om in te spreken op een onderwerp geagendeerd 
in de Raadsronde. De wet bestuursrecht en inspraakverordening maken het 
mogelijk dat burgers over veel onderwerpen waarover de raad een beslissing 
gaat nemen nog kunnen ‘inspreken’. Dat zijn onderwerpen die in de 
Raadsronde staan geagendeerd. 

Bijbehorende 
documenten 

De bijdragen van Bewonersvereniging Jekerkwartier m.b.t. beide 
onderwerpen staan in het raadsinformatiesysteem.  

Spelregels  Gelegenheid voor burgers/instellingen om in te spreken op een geagendeerd 
onderwerp. De Wet Bestuursrecht en de Inspraakverordening maken het 
mogelijk dat burgers/instellingen over veel onderwerpen waarover de raad 
een beslissing gaat nemen nog kunnen ‘inspreken.’  
Daarbij gelden de volgende spelregels: 

 De griffie vermeldt in de agenda de onderwerpen waarvoor zich 
insprekers hebben gemeld 

 De voorzitter bepaalt de orde van de vergaderingen en kan vragen 
doorverwijzen naar een volgende of andere mogelijkheid 

 Insprekers krijgen informatie over wat ze kunnen verwachten, hoeveel 
tijd ze krijgen om iets te zeggen, waarover het mag gaan en de 
raadsleden kunnen insprekers, indien gewenst, nog aanvullende 
vragen stellen. 

Insprekers Over Woonprogrammering Maastricht Dhr. Mulder namens de 
Bewonersvereniging Jekerkwartier. 
 
Over Definitief ontwerp Tapijn inclusief bestemmingsplan Dhr. Mulder 
namens de Bewonersvereniging Jekerkwartier.  

Voorzitter Dhr. C. van der Gugten 

Secretaris Mevr. V. Vroemen 

Locatie De Rode Kamer 

Tijdstip 17:00 uur 

Fractiewoordvoerders De dames Martens (SP) en Demas (D66).  
De heren Steijns (SPM) Hameleers (PVM), Frambach (CDA) 

Genodigden n.v.t. 

Samenvatting en afspraken Dhr. Mulder spreekt namens de Bewonersvereniging Jekerkwartier in op twee 
onderwerpen die in de raadsronde van vanavond worden behandeld. 
 
Wethouder van Grootheest is verhinderd omdat hij bij een andere ronde 
aanwezig is. De burgemeester, de betrokken ambtenaar en de woordvoerder 



 

van de wethouder zijn wel aanwezig.  
 
Over Definitief ontwerp Tapijn inclusief bestemmingsplan herhaalt dhr. 
Mulder de complimenten die al in de stadsronde zijn uitgebracht. Dhr. Mulder 
geeft aan dat tijdens deze ronde m.b.t. verkeer en parkeren is toegezegd dat 
evaluatie- en toetstermijnen in de plannen worden opgenomen. In de 
raadsvoorstellen is dit echter nu niet zichtbaar. Verzocht wordt om objectief 
concrete evaluatie- en toetstermijnen vast te leggen. Door de ambtenaar 
wordt beaamd dat er voorstellen hiervoor zijn. 
 
Over Woonprogrammering Maastricht benadrukt dhr. Mulder dat de 
bewoners van het Jekerkwartier zich ernstig zorgen maken over de 
voortdurende teruggang van de reguliere en vaste bewoning als gevolg van de 
voortdurend toenemende woningsplitsingen en kamerverhuur voor tijdelijke 
bewoning (w.o. studentenhuisvesting). In de nota is daar te weinig aandacht 
voor. De bewonersvereniging heeft een aantal zorg- en wenspunten. Het 
aantal te splitsen woningen voor de komende 5 jaar is veel te hoog. M.b.t. 
splitsingen zouden spreidingscriteria/ quota per buurt vastgelegd moeten 
worden. Ook zou er een analyse moeten worden gemaakt over de effecten 
van verdere terugloop van vaste bewoning voor de binnenstad.   
 
De voorzitter dankt de inspreker voor de duidelijke uitleg.  
Er zijn geen aanvullende vragen van de raads- en burgerleden. 

Toezeggingen n.v.t. 

 




